
Har været på damp i nu et år, hvor jeg ikke har rørt smøger og kan helt klart mærke 

helbredsmæssige fordele alle de normale gener der kunne være ved at ryge tobak er helt væk. Kan 

simpelthen ikke forstå hvorfor noget som der hjælper så mange folk så meget skal være næsten 

umuligt at bruge. 
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